
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 12/05/2020     

Της: κ. Αθανασίου Μαρίας, Βουλευτού Β2 Δυτικού Τομέα Αττικής,

Προς:   Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

Θέμα: «Ειδικός  λογαριασμός  του  ΟΑΕΔ,  αποκλειστικά  από  εισφορές  των
δικηγόρων της χώρας»  

Κύριε Υπουργέ, 

Η Ολομέλεια των Προέδρων των Δικηγορικών Συλλόγων Ελλάδος, που συνεδρίασε στις
8.5.2020, υπό την Προεδρία του Προέδρου  του ΔΣΑ, κ.  Δημήτρη Βερβεσού,  εξέδωσε
ανακοίνωση, μεταξύ των οποίων αναφέρεται το εξής:

«Πάγιο αίτημα του δικηγορικού σώματος είναι η καταβολή του βοηθήματος ανεργίας από
τον  ειδικό  λογαριασμό  του  ΟΑΕΔ,  που  αποτελείται  από  εισφορές  που  καταβάλλουν
αποκλειστικά οι δικηγόροι από το 2011.

Από το απαντητικό έγγραφο του Διοικητή του ΟΑΕΔ, σε απάντηση σχετικής επιστολής της
Ολομέλειας, προκύπτει ότι ο ΕΦΚΑ δεν έχει αποδώσει στον ΟΑΕΔ το σύνολο του ποσού
που έχει εισπράξει για την αιτία αυτή.

Η Ολομέλεια  ζητά  λογοδοσία επί  του  θέματος αυτού από τον  Διοικητή  του ΕΦΚΑ και
επιφυλάσσεται για την άσκηση κάθε νόμιμου δικαιώματος, ποινικού ή άλλου.»

Με δεδομένα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1.  Για  ποιο  λόγο ο  ΕΦΚΑ δεν έχει  αποδώσει  στον ΟΑΕΔ,  μέχρι  σήμερα,  το εν  λόγω
παρακρατηθέν ποσό, που καταβάλλουν οι δικηγόροι και ποιο είναι το ακριβές συνολικό
ποσό που έχει παρακρατηθεί και δεν έχει αποδοθεί, μέχρι τώρα; 

2. Ποια μέτρα προτίθεσθε να λάβετε για την απόδοση των ως άνω παρακρατηθέντων υπό
τον ΕΦΚΑ στον ΟΑΕΔ;

Η ερωτώσα βουλευτής

ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΜΑΡΙΑ 

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
Αριθ.Πρωτ. Ερωτήσεων.6391
Ημερομ. Καταθέσεως.12.5.2020


	

